

Date: 27 Safar 1448 H
10th August 2026

التاريخ: 27 صفر 1448 هـ
10 أغسطس 2026م

Sohar International Bank SAOG ("the Bank" or "Sohar International") – Investor session on the Bank's un-audited interim condensed consolidated financial statements for the six months ended 30th June 2026.

بنك صحرار الدولي ش م ع ("البنك" أو "صحرار الدولي") – الجلسة النقاشية للمستثمرين حول القوائم المالية المرحلية المختصرة الموحدة غير المدققة للبنك لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026م.

Sohar International would like to inform the shareholders, analysts and other interested parties that the discussion session was conducted on Monday, 10th of August 2026 in relation to the Bank's financial performance for the six months ended 30th June 2026. The discussion also included a Q&A session.

يود صحرار الدولي إبلاغ المساهمين والمحللين والأطراف المهمة الأخرى بأنه قد تم عقد الجلسة النقاشية يوم الإثنين الموافق 10 أغسطس 2026م حول الأداء المالي للبنك للأشهر الستة المنتهية في 30 يونيو 2026م. وتضمنت الجلسة أيضاً فقرة للأسئلة والأجوبة.

The video recording of the session is available on the Bank's website, or through the link below:

يمكن الاطلاع على تسجيل الجلسة المرئي (الفديو) عبر الموقع الإلكتروني للبنك أو من خلال الرابط أدناه:



<https://q.me-qr.com/I/MSXH12026>

For further details, please contact the Investor Relations Officer:

Mr. Saud Al Rawahi

E-mail: Investor.relations@sib.om

Phone: +968 21011820

للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمر:

الفاضل / سعود الرواحي

البريد الإلكتروني: Investor.relations@sib.om

الهاتف: +968 21011820

With regards,

مع خالص الشكر والتقدير،

Abdulwahid Mohamed Al Murshidi
Chief Executive Officer

عبدالواحد بن محمد المرشدي
الرئيس التنفيذي